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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem a helyi viszonyokat ismerő rendőri vezetők döntik el, hogy a megerősítő
szolgálatra hol van nagyobb szükség? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Személyes tapasztalataim szerint időközönként a rendőrség készenléti századai a helyi
kapitányságokat segítve megerősítő szolgálatot adnak meghatározott terűleteken. Ezt a
gyakorlatot támogatandónak tartom, ugyanakkor olyan telep űléseken is találkoztam a
megerősítő szolgálattal, ami jól ismerve a helyi viszonyokat számomra indokolatlannak t űnt .
Ennek okát firtatva azt a választ kaptam, hogy a járőrök vezénylését nem helyben alakítják ki ,
hanem központilag . Így fordulhat el ő, hogy egy-egy alkalommal olyan telepűlésen
teljesítenek szolgálatot készenléti rendőrőrök, ahol bűncselekmények elvétve sem történnek,
miközben, akár már a szomszéd telep űlésre is bőven ráférne a bűnüldözésben és
bűnmegelőzésben a segítség.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy ezen a véleményem szerinti rossz gyakorlaton kíván-
e változtatni?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013. február 14.
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